
Elevrådsmøde på Virring skole den 21. november – 4. lektion: 

 

1. Nyt fra skolebestyrelsen 

Idé til legepladsen på næste møde 

2. Evaluering af skolefesten 

9. kl. god fest 

         8. kl. for enkelte var festen for lang. De tog tidligere hjem 

         7. kl. vil gerne have at den bliver længere 

         Legepatruljen kobles på aktiviteterne til næste år.    

3. Elevrådet – penge 

Elevrådet har optjent 10.000 kr. for deres arbejde både ved 

skolefesten sidste år og i år. 

Idé til hvad elevrådet godt kunne tænke sig at bruge pengene til: 

Kakaomaskine 

tur for elevrådet 

Bolde 

Flere brætspil i klasserne 

Mikrobølgeovn 

Rikke og Bent kommer med et udspil til, hvad de kan bruges til på 

baggrund af det, som er kommet fra elevrådet 

4. Kommunens fælles elevråd (Bent) 

Deltagelse i fælles møde den 12/12 2024 fra Virring skole: Noah (9a) 

og Niels Christian (7y) 

5. Opfølgning fra sidst fra klasserne 

Sæbedispenser i omklædningsrummene: Er i proces 



Ventilation i klasserne er ved at blive efterset  

7y radiator er et problem enten for kold eller for varm 

Ringesignal i 5 klasse: Er for lavt - er sendt videre til 

Ejendomscenteret   

Ønske om trampolin: Kan ikke lade sig gøre, da det 

sikkerhedsmæssigt ikke er forsvarligt  

Ønske om boksepude: BB har snakket med Idrætsforeningen, og de 

vender tilbage med svar. 

6. Nyt fra klasserne 

Træls at der ikke må være El-løbehjul indendørs 

Forslag om man kunne finde et overdækket område til deres 

køretøjer BB prøve at finde en mulig løsning. 

Lampe ved halgavl duer ikke. 

Kantinen - der ikke nok mad at sælge af engang imellem. 

En vippe på den lille legeplads ønskes 

Hul i fodboldbane ved gamle Kastaniehuset og bander bliver brugt til 

huler  

Vel mødt 

Bent og Rikke 

 


